

**Mission Prayer Movement: United States of America
November 4, 2025**

Updates & prayer points:

1. PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Russia conducted testing of an over 8,000-mile-range nuclear-powered missile this week as President Trump traveled to Asia. The U.S. recently placed sanctions on Russian oil companies over the Ukraine war. President Trump responded to journalists' questions about the missile testing by saying that the U.S. has a powerful nuclear submarine not far from Russia's coast. President Trump also said that President Putin "ought to get the war ended. ... That's what you ought to do instead of testing missiles." President Trump noted that the U.S. tests missiles "all the time," and that, "They're not playing games with us and we're not playing games with them either."

Pray for President Trump and members of his administration as they seek peace in Ukraine.

2. PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL

Israel has conducted strikes on Gaza after claiming Hamas violated the terms of the ceasefire. The strikes were ordered by Prime Minister Benjamin Netanyahu after an Israeli Defense Force (IDF) soldier was killed in Rafah and remains returned by Hamas were found to be additional body parts of a hostage the IDF recovered two years ago. Hamas stated it will return no more bodies of dead hostages due to the strikes on Gaza. President Trump said that Israel has a right to "hit back" but said that "nothing was going to jeopardize" the ceasefire. He added, "If Hamas does not behave, they will be terminated."

Pray for U.S. and Israeli officials as they assess the first phase of the ceasefire and adherence to its terms.

3. ELECTION DAY 2025

This year's election day has gubernatorial and state legislative elections in a few states, numerous mayoral races and a variety of other local offices are on the ballot. Pray for each state's elected officials to fear God, to lead their people in a godly way and to exercise their power justly.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for God's protection over the president and each member of his Cabinet and administration.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for the majority and minority leaders in both chambers of Congress to be discerning in their investigations.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for the judges and justices in the federal judiciary to have wisdom and insight as they hear and decide cases.

[*https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/](https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/)

宣教禱告運動: 美國
2025年 11月 4日

最新情况和代禱事項:

1. 祈禱烏克蘭戰爭結束

本週，在川普總統訪問亞洲期間，俄羅斯進行了射程超過8000英里的核動力飛彈試射。美國近期因烏克蘭戰爭對俄羅斯石油公司實施了制裁。川普總統在回應記者關於飛彈試射的提問時表示，美國在俄羅斯海岸附近部署了一艘強大的核潛艇。川普總統還說，普丁總統「應該結束戰爭...而不是進行飛彈試射」。川普總統指出，美國「一直在」進行飛彈試射，並表示「他們沒有和我們玩遊戲，我們也沒有和他們玩遊戲」。

請為川普總統及其政府成員祈禱，願他們在烏克蘭尋求和平。

2. 為美國與以色列的關係祈禱

以色列聲稱哈馬斯違反了停火協議，隨後對加薩走廊發動了空襲。此前，一名以色列國防軍士兵在拉法喪生，而哈馬斯歸還的遺骸經查實為兩年前以色列國防軍解救的一名人質的遺體殘肢。以色列總理內塔尼亞胡下令發動空襲。哈馬斯表示，由於加薩地帶遭受空襲，他們將不再歸還任何罹難人質的遺體。美國總統川普表示，以色列有權“反擊”，但他同時強調“任何事情都不會危及”停火協議。他還補充說：“如果哈馬斯不遵守規定，他們將被消滅。”

請為美國和以色列官員祈禱，他們正在評估停火協議第一階段的情況以及對協議條款的遵守情況。

3. 2025年選舉日

今年的選舉日有州長和州立法機構少數幾個州的選舉，眾多市長選舉包括各種地方公職和各種其他職位。祈求各州當選官員敬畏上帝，以敬虔的方式領導人民，並公正地行使權力。

為美國領導人祈禱：

行政部門：請為總統及其政府祈禱

祈求上帝保佑總統及其內閣和政府的每一位成員。

立法部門：請為國會的參議員和眾議員祈禱

祈禱國會兩院的多數黨領袖和少數黨領袖在調查中能明辨是非。

司法部門：請為最高法院大法官和聯邦法官祈禱

為聯邦司法機構的法官和大法官祈禱，願他們在審理和裁決案件時擁有智慧和洞察力。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>